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RAN HElM 

Situasjonen i dag 
R edaktl'nen har bedt m eg bidra litt 

m ed «siste nytt » - han m ener nok da 
nyheter fr a m arkedsfronten og fra for
handlingene m ed N ordenfjelske Trefor
edling. D et er jo d isse to spersmal som er 
av sterst interesse for alle oss som har 

vart virke ved fabrikken, og jeg felger 
g jerne redakterens oppfordring. 

N ar jeg titter til bake pa m in «julebe
traktning» i Ranheim s-Nytts forrige nr., 
er det imidlert id ikke skjedd sa m eget 

siden den gang . Litt m ere ve t vi om hvor 
vi star, m en la oss ferst ta et kart tilbake
blikk pa det gamle ar. 

1970 begynte sam kjent m ed gode 
utsikter for lennsom produksjon. Ordre
inngangen var bra og muligheter for pris
palegg forela . M en forholdene endret seg 
m arkert i annet halvar. Ordresituasjonen 
var allikevel bedre has oss enn has de 
fleste kraftpapirfabrikker, - m en ikke 
bedre enn at det mange ganger oppsto 
store fJroblem er for salgs-, planleggings
og produksjonsavdelingene. O g omkost
ningene steg pa ncer sagt alle feller. N oe 
rekordar ble det ikke produksjonsm essig, 
det kan vi takke en 3 ukers fellesferie for. 
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Aret som helhet ble dog noe nan tilfredsstillende og gir grunnlag for 
normale avskrivninger og et beskjedent netto overskudd. Et lyspunkt 
er vann- og h aftsituasjonen) som har bedret seg betydelig. F orhapentlig 
blir det nu ett er 3 t@rre ar jJil rad lenge til neste gangs bekymringer pa 

dette felt. 
Det nye ar har hitt il ogsa vist synkende ordreinngang) og situasjonen 

er tid vis ganske vanskelig. N oen snarlig bed ring kan ikke ventes) men 
jJa fl ere hold synes a rade en berettiget ofJtimisme for utviklingen i annet 
halvar. H eldigvis ventes ingen stor) ny produksjonskapasitet a komme 
til med det f@rste) og den navcerende manglende kj@pelyst hos mange av 
vare utenlandske forbind elser ma n@dvendigvis f@r eller senere melde seg 
fJa nytt nar lagrene er tilstrekkelig redusert. La oss hllpe det ikke er for 

lenge til. 
Sa over til vart annet hovedsjJ@rsmal: Forhandlingene m ed Norden-

fj elske Treforedling. Det kan ofJfJlyses at det start sett er oppnadd enighet 
om en avtale mellom vare eiere og N.T. AS. M en visse skattetekniske 
sp@rsmal har det vcert vanskelig a finn e en tilfredsstillende l@sning pa 
uten myndighetenes medvirkning. R egjeringskrisen kan medfore en for 
sinkelse av den endelige avg jmelse . Det er @nskelig at saken ikke trekker 
i langdrag) vi har allerede i den usikre forhanlings fa se mistet verdifull tid 

fJa planlegging av var uidere ut vikling. 
Det synes sannsynlig at en form for sammenslutning av vare to 

bedrifter kommer i stand. Deretter vil sp@rsmalet om plassering av den 
nye) store cellulosefabrikk bli n@ ye vurdert. F@lelsesmessig kan vi ha for
skjellig innstilling til endring av tradisjonelle forh old) men det kan nefJfJ e 
rade tvil om at en strukturrasjonalisering som tenkt) vil pa sikt by store 
fordeler for vart skogbruk) vare bedrifter og dermed ogsa for de ansatte 

og var landsdel. 
] eg @nsker vare medarbeidere en god paske, og vi som far oss noen 

velfortjente feriedager) sender vennlige tanker til dem som ogsa i paske
helgen ma m@te for a holde produksjonsutstyret i god stand. 

TH . OVERWIEN 
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MARKEDSF0l~ING 
Med h enblikk pa den fremtidige ut

vikling ved bedriften, og da spesielt 
m ed t anke pa pla nene om a ok e va rt 
engasjem ent i produktut vikling og 
foredlingsvirksomhet er det besluttet 
a styrke var administra sjon pa den 
m erka ntile sektor ved a et a blere ma r
k edsforing som selvstendig funk sjon 
innen bedriftens ledelse. Den nye til
vekst til var organisasjon h a r vrert i 
virksomhet siden 1. janua r i a r . 0ko
nomisjef Tor Schjetne er Ieder a v den 
nye a vdeling samtidig som ha n fort
setter som Ieder a v ok onomia vdelin
gen. I forbindelse m ed denne organi
sasjonsfora ndr ing er okonomiavdelin
gen utvidet idet Bjorn N ervik er ut
nevnt til r egnska pss jef samtidig som 
h ans tidligere stilling som ok onomi
sekret rer er lyst ledig. 

Markedsforing er et a v de m a nge 
nye spesialbegrep som h a r f estnet seg 
innen ok onomisk vir k somhet den se
nere tid og som k a n trenge en nre r
m ere omta le. Filosofien bak m a rkeds
foring er a t m an vii sette seg i stand 
til a Ievere sine varer slik kunden 
vii ha dem , pa en m a t e som k unden 
onsker og til en pris som ba de kjoper 
og selger anser a vrere rett og rime
Jig . For a na dette m a l rna der fast
legges sa lgspolitikk i videste forst a nd. 
Til dette h orer va lg a v p rodukter , 
kva litet er og m ark eder . Ma n rna vi
dere fa stlegge prispolitikk og dist r i
busjonsma t er . Service, r ekla m e og 
forholdet til samfunnet for ovrig er 
ogsa sentra le sporsma l i denne sam
m enheng. Et viktig a rbeidsomrade er 
dessuten a g jennomfor e m a rkedsun
dersok elser ba de for de produkter vi 
fremstiller og lever er i dag og ikke 
minst fo r de nye produkter som er 
under utvikling. Alt dette pla nleg
g ings- og tilretteleggingsarbeid g riper 
sentra lt inn i bedriftens ovrige pla n
legging, sa som investeringspla ner, 
persona lplanlegging m. v. 

Det er i og for seg intet nytt i dette, 
h eller ikke ved var bedr ift. Va r salgs
a vdeling h a r til na pa en m eget til
fredsstillende m ate sor get for det nod
vendige planleggingsarbeid det h er er 
t a le om i sammenheng m ed det 10-
pende sa lgsa rbeid. 
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Oppgavene spenner over h ele linjen 
fra produks jon, salg og distribusjon 
og krever et omfa ttende forberedende 
og koordinerende arbeid for a g i et 
godt r esulta t . Arbeidet fa ller n a turlig 
i en k ortsiktig og utforende del m ed 
direkte daglig kontakt m ed kunden e 
osv. Denne funksjon vii hos oss, som 
hittil , pa beste m a te bli iva ret a tt a v 
salgsavdelingen . Den del a v det om
ta lte arbeid som ha r en m er e lang
siktig k a ra kter , h a r vi valgt a k a lle 
«mark edsforing », og vi m ener det er 
h ensiktsmessig a skille ut dette som 
en egen funk sjon i en egen avdeling 
i st a bsstilling til toppledelsen . Vi har 
va lg t a samle ma rkedsfor ing og oko
nomi under en felles ledelse. En av 
grunnene til dett e er a t va r m an ge
a rtede og sammensatte produksjon 
stiller store kra v til va re budsjett
systemer og k a lkula sjonsm etoder som 
grunnlag for et riktig valg a v produk
t er og m a rkeder , og det er derfor hen
s iktsm essig m ed en nrer konta kt m el
lorn disse funks joner. En a nnen grunn 
er a t va r bra nsje er sterkt kapita l
krevende. Vare investeringsbeslutnin
ger blir nodvendigvis la ngsiktige, og 
med de vek slende m a rkedsforhold vi 
opplever i dag, tilsva rende risikofylte. 
Det er da nat urlig a knytte pla nleg
g ingen til va r m ark edsstra t egi nrert 
til den ovrige pla nlegging og fremfor 
a lt til den fina ns ielle pla nlegging som 
foregar i okonomia vdelingen . 

N a r organisasjonen vokser og nye 
enheter blir dannet , er det ikke til a 
unnga a t det samtidig oppst a r nye 
konta ktfla t er som ok er kra ven e til 
god kommunikasjon og informasjon 
innen bedriften . Vi tror a t a ile vii se 
betydningen av a t bedriften styrker 
s in organisasjon pa det viktige om 
rade som m ark edsforing vii bli for oss 
i tiden som kommer . 

Ma rkedsforing er ikke et begrep 
som bare a ngar den nye a vdeling som 
nu ha r dette som hoveda rbeidsfelt. 
Det er vikt ig a t a ile va r e m eda rbei
der e er kla r over a t det er va r f elles 
oppgave og vart ek sistensgrunnlag a 
betjene vare kunder pa beste m a t e. 
Det vii bli en intern oppgave for ma r-



kedsf0ringsavdelingen a skape den 
rette and og innstilling blant a ile 
medarbeidere for a oppna dette, men 

At 28 mann ved samme bedrift far 
tildelt H .M. Kongens fortjenstmeda lje 
er vel en sjelden foret eelse, ikke bare 
her i Tmndelag, men for hele landet. 

Dette skjedde pa Ranheim den 18. 
ja nuar 1971, da f0lgende 28 herrer 
ved en festlig tilstelning fikk denne 
utmerkelse : 

Navn Tjen .tid Alder 

Ahlberg, Eivind over 50 a r 67 
Barstad, Ole Johannes » 53 a r 68 
Barstad, Tormod » 50 a r 64 
Bj0rnstad, Karl Otto » 52 a r 71 
Eriksen, Harald » 55 a r 69 
Eriksen, L auritz » 51 a r 66 
Grytbakk, J akob » 53 ar 70 
Grytbakk, Ludvik » 52 a r 67 
Gulliksen, Robert M. » 54 a r 70 
Haugan, Gunerius » 53 a r 71 
H enriksen, J akob L . » 52 a r 69 
Jakobsen , Erling » 52 a r 66 
Johansen, Efraim » 52 ar 69 
Johansen, Frei » 51 a r 65 
Johansen, Hilmar L . » 51 ar 71 
Knutsen, Kaare » 52 a r 66 
Nilsen, Arthur » 54 a r 71 
Olsen, Alfond » 54 a r 69 
Olsson, Birger » 51 a r 65 
Paulsen, Einar Gudbj. » 50 a r 64 
Pedersen, Sigurd 54 a r 70 
R0dde, Bjarne 55 a r 72 
Saksvik, Bernt 52 a r 73 
Skjervold, Oscar B. over 52 a r 66 
Stene, Otto » 50 ar 65 
Tman, J ohan » 51 ar 71 
Ulstad, Herma n » 50 a r 75 
W estberg, Oskar » 54 ar 69 

Innbudte utenom de som skulle de-
koreres var: 

Direkt0r Overwien 
Direkt0r Kirer 
Overingeni0r M0ller 
Personalsjef Hilmarsen 
F agforeningsformann P eder Myhre 
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det kan ogsa den enkelte hver pa sin 
arbeidsplass bidra til. 

F . K. 

F agforenings nestform. E. Gipling 
Forma nn i foreningen «lsbj0rn», 

Odd Trosterud 
R eda kt0r av R anheims-Nytt, 
Brynjulf Moksnes 

Aile disse, pa 3 nrer, m0ttes om 
kvelden 18. ja nuar kl. 1900 i hoved
kontorets konferanserom, hvor perso
nalsjef K. Hilmarsen 0nsk et samtlige 
velkommen. 

Overingeni0r A. M0ller ga der etter 
en redegj0relse for hva som kreves 
for a fa denne m eda lje. Til hoffet 
hadde inngatt beskrivelse av hver 
enkelts bedrifter og m eritter, da det 
a vrere ansatt i samme bedrift i et 
bestemt a ntall a r ikke er nok. H an 
redegjorde ogsa for klassifiseringen 
av norsk e rer estegn , hvor H.M. Kon
gens fortj enstmedalje la nrer opp til 
meda ljen for Edel dad i rang. 

Direkt0r Th. Overwien assistert av 
personalsjef K . Hilma rsen overra kte 
sa m edaljene. 

Etter fotografering og innbyrdes 
gratula sjoner gikk hele forsamlingen 
til et festlig middagsbord hvor afte
nens m erry var: R0kt og f ersk svine
kam mfblomka l, gulemtter, erter og 
franske poteter. Vin : - Mascar a, 
Jung's Rotlack. 

Hilma r sen 0nsket velkommen til 
bords og utbragte H a ns Ma jestet 
Kong Olav V's skal. 

F0r desserten - ana nasfromasj -
holdt Overwien t a le for de dekorerte. 

H a n utta lte bl. a . at h a n kjente 
hver enkelt godt og ba derfor om a fa 
vrere litt personlig. H a n trakk frem 
sm a episoder fra sin egen f0rste tid i 
bedriften . Da han ble a nsa tt pa fa
brikken i 1926 va r ma nge av de som 
i kveld er blitt dekorert ba re g utten e. 
- Det er ganske pussig, sa han, at 
noen av dem som har fatt medalje i 



for a t fa gforeningen forsta r sit uasjo
nen og er veldig inter esser t i et mert 
sa m arbeid i bedriften . Styret anser 
det slik at sak en b0r t as opp pa ny. 

F agforeningsformann Myh re sa seg 
ogsa forn0yd med det arbeid som ble 
utf0rt a v den n evnte arbeidsg ruppe. 
Myhr e var ellers enig m ed personal
sjefen i a t a rbeidsgrupper passer godt 
i enkelte t ilf eller, m en a t de aldri k an 

-l< 

erstatt e avdelingsutvalg som rna kun
n e et a bler es. 

Etter forslag f r a et av m edlem 
m ene ble sak 3 utsatt til beh andling 
pa et eget bedriftsutva lgsm ete fe r st 
pa n yaret . 

U nder sak 4 f remkom ingen m erk
der. - M0tet ble h evet k l. 19.45 . 

K . H . 

Lenn over bank. til aile ansatte 

B est y TeT B jeTk an 

Det va r vel noe spennen de over 
siste l0nningsdag i f ebruar, da man 
for f 0r st e gang ikke fikk n oen kon
t anter i I0nningskonvolutten . 

Samt idig ble nok en liten forskjell 
i beha ndlingen a v vare ansatte utvis
ket , idet f unks jomerene dermed ikk e 
ble a len e om a h a denne ordning. 

Et fyldig opplagt informasjons
syst em skulle n a fo r lengst ha gitt 
a ile den nedvendige orientel'ing, men 
vi n ytter na lik evel a nledningen til a 
repetere det viktigste. 

A ile som h a r gjennomf0rt sin pm
vetid (3 m a neder ) h a r fatt utlevert 
sjekkhef te. 

Ansatte som er i pmvet iden og 
unge arbeidere under 18 ar har fa tt 
et kvitteringshefte h vor ved lennen 
kun k an h eves i F orretningsba nken. 
Nar pmvet iden er g jennomfert og / 
eller ved fylt e 18 a r far ogsa disse 
a nsatte utlevert sjekkhefte. 

Det forhold a t Forretningsbanken 
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bankf'ilial 

A /S apnet bankfilial i Sverre Svend
sens vei pa R anheim apnet m ulighet 
t il a utbetale lenn over bank for a lle 
a nsatte slik vi na har gjennomf0rt. 
De flest e a nsatt e har ogsa f unnet det 
m est prak t isk a benytte F orretnings
ba nken som ba nkforbindelse, idet len
nen da star til disposisjon a llerede 
tor sdag morgen (10nningsdagen ). De 
som h a r valg t a fa sin lenn overf er t 
t il en a nnen ba nk, rna vrere oppmerk
som pa at dette krever en ek stra 
overferingsdag m ed tilsvar ende for
sinkelse i disposis jonsretten tillennen. 

Sa mtidig m ed innf0ringen a v lenn 
over bank er det ogsa etter oppgaver 
f r a fa gforeningen innfert d ir ek te 
trek k a v f agforenin gskontingent for 
fagforeningens medlemmer. 

Er det sp0rsm a l du ensk er besva rt 
om rik t ig br uk av s jek k og t jen ester 
du k an nytte ba nk en t il, sta r bestyrer 
Bjerka n ved ba nkfilia len pa R anheim 
til disposisjon. K . H . 



Arsm0te i Ranheim Arbeidsmannsforening 
Lordag 27. februa r 1971 holdt R an

heim Arbeidsmannsforening sitt ars
m ote i Folkets Hus. 

Etter velkomsthilsen ved forenin
gens formann, fikk man en sangavde
ling ved R anheim Ma nnskor m ed sin 
dirigent Arne Larsen. Den ble som 
vanlig fremfort med stor dyktighet, 
og det var morsomt a se og hore koret 
pa nytt. 

Etter at beretninger fra det siste 
ars a rbeid i forening, Sa ltoya og 
studiearbeid, samt foreningens r egn
skap ble referert og enstemmig god
kjent, g ikk man over til den store 
posten valg. Den g ikk g reit unna, og 
resulta tet fra valgene g jengis pa a n
net sted i R anheims-Nytt. 

Ordet ble deretter gitt til forman
nen i Norsk Papirindustria rbeiderfor
bund, Olav Bratlie. H an beh andlet de 
generelle problemer innen trefored
lingsindustrien og de bedriftsnedleg
gelser som hadde forekommet innen 
bra nsjen i det siste. Til slutt kom han 
inn pa papirarbeidernes lonnsstruktur 
sammenlignet med a ndre industrier. 

I mellomtiden ha dde en god del 
fru er og forloveder innfunnet seg, og 
det ble servert sodd i huset s B-sal. 

Ved kaffen !itt senere fikk tre a v 
foreningens medlemmer forbundets 
gullna l. Det er en utmerkelse som be
tinger 40 a rs m edlemssk ap i en av 
forbundets avdelinger, og de tre som 
fikk den var Einar Ting stad, H agbart 
Skorstad og Gudmund Guldberg. Ei
na r Tingstad va r for ovrig forenin
gens formann i fern a r, fra 1945 til 
1949, og var ogsa m ed i st a rten a v 
det davrerende bedriftsutva lg . Det h et 
den gang produksjonsutva lg. 

Det va r forbundsform a nn Bratlie 
som foretok utdelingen a v 40-arsmer
k et , og ha n takket a ile tre for inn
sats og medlemmsskap i a lle disse a r. 

Som en kuriositet k a n nevnes at 
det va r fagforeningen h er som i sin 
tid foreslo dette m erket innstiftet. Det 
var pa forbundets la ndsmote i 1951, 
og ble i forbundskretse r i m a nge a r 
etterpa kalt for Ranheims-nala. 

Og sa a vsluttet a rsmotet sitt sam
vrer m ed svingom, sm apra t et c. h elt 
til de sma timer innfant seg. 

R a nheim Arbeidsma nnsforening -

10 

i daglig t a le h eist bare k a lt fagfor
eninga - ble stiftet 23. mars 1901. 
Foreningen kan a ltsa i disse dager 
feire sitt 70-arsjubileum. Dette vii 
ikke bli markert pa noen spesiell m a te 
na . Man t a r i st edet sikte pa a k om
me desto sterkere ig jen om 5 ar, ved 
75-a r s jubileet. 

Etter arsmotet t ar Peder M yhre na 
fa tt pa sitt 6. formannsar i forenin
gen. Tidligere har ha n vrert formann 
i husstyret for Folkets Hus i 5 ar, og 
ha r ogsa tallrike a r i fer iehjem skomi
teen fo r Saltoya bak seg. Med det 
samme vi er i gang m ed oppramsin
gen, bor ogsa n evnes ha ns deltagelse 
i skolestyret g jennom 20 a r . 

A vrere forma nn i fagforen ingen 
krever i dag sin m a nn, bade fysisk og 
ikke minst psykisk. N ar m a n moter 
en saksgruppering best aende av et 
beinhardt og pagaende press fra en 
gruppe medlemmer pa den en e side, 
og k a nskje lite eller intet gehor for a 
imotekomme kravene pa den andre 
side, da er det en lite artig tilvrerelse 
a vrere fagforeningsforma nn og sta 
midt oppe i dette. Da k a n det lett re
sultere i sovnlose netter. 

A formidle medlemmenes krav til 
bedriftsledelsen og likeda n formidle 
bedriftsledelsens svar tilbake, er ikke 
bestandig sa enkelt som det hores ut 
for. Det k a n vi g jerne huske pa noen 
og hver a v oss. R adde det st a tt til 
Myhre ville vi sikkert hatt ba de lav 
medlemskontingent og hoy lonn a lle 
sammen. 

- P eder Myhre, h vilke blir de stor
st e saker i kommende ar ? 

- N ei, det er det vel umulig a 
svare pa. J eg tror a t den storst e opp
gaven til sjuende og sist rna vrere at 
fagforeningen og bedr iften utvikler en 
storre forstaelse for h vera ndres situa 
sjon. 

- Men er du a t bedriftsutva lget 
fungerer tilfredsstillende som sama r
beids- og konta ktskapende organ m el
lorn de ansatte og bedriftsledelsen? 

- J a, det g jor det , for sa vidt. Vi 
ha r jo der et organ hvor begge parter 
k an Iegge f rem sine problem er og a 
diskutere disse. Det er verdifullt, m en 
jeg kunne k a nskje h a t enkt m eg mu
lighet en av a t det h a r fungert pa en 



F'TCt v .: Olav Bratlie, Einar Ti.ngstacl, H agbart Skorstad, Gudmttnd Gu ldberg 

F ra venst1·e : Borge Moe, Marie Moe, Mw·git Hove, L ars Hove og Einar Paulsen 
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FTa micldagsbo1·det. F Ta lu1Jy1·e: H agbaTt SkoTstad, Einm· T ingstad, K aTl 
BjeTnstad, P eder Myh1·e med fnte. 

!itt a nnen linje, uten at jeg vii kom
me mermere inn pil. dette n il.. 

- Avdelingsutvalgene er det strev
somt a fil. igang ig jen? 

- J a, muligens. Denne saken ser 
jeg slik : Vi er kommet over i en an
nen og ny tid, hvor synet pil. mangt 
og m eget har endret seg. Og jeg tror 
a t vi i fremtiden nok vii fil. problemer 
og situasjoner som best vii Ia seg l0se 
g jennom a vdelingsutva lg. 

- Vii en bedr iftssammenslutning 
m ed Nordenfjelske Treforedling med
f0re noen problemer nil.r det g jelder 
fagforeningen s lik den stil.r i dag? 

- P il. ingen m il.t e. Vil.r forening 
skal bestil. som hittil og vi skal drive 
vil.rt a rbeid som hittil. Vi kommer jo 
bare i sa mme situasjon som flere for
eninger i Dra mmensvassdraget , f. eks. 
hvor flere bedrifter ha r samme topp
ledelse, m en hver har sin selvstendige 
fagforening . En a nnen sak er det at 
vi og foreningen inne i Skogn b0r ha 
god kontakt m ed hvera ndre for dmf
telser og !0sning av f elles problem er 
som m il.tte oppstil.. 

- Vii formannstillingen i forenin-

12 

gen snart bli heldagsstilling og I0nnet 
a v bedriften ? 

- Det m il. den snart bli. Utviklin
gen gil.r raskt, og det er ikke holdbart 
som det er na. Det m il. vrere i begge 
pa r ters interesse a t vi h a r en forening 
med god funksjonsdyktigh et. 

Det er R anheim Arbeidsma nnsfor
ening som eier og driver F olkets Hus 
pa R a nheim. Huset ble bygget, dvs. 
den eldste delen av det , i 1898. En 
st0rre utvidelse og r estaurering ble 
ferdig i 1939, og ytterligere en utvi
delse ble ferdig i 1950. Det er tilbyg
get hvor spiseforretningen og k afeen 
holder til. Det siste skjedde m ed en 
del st0tt e fra bedriften . Innimellom 
a lt dette sil. har det pil.gil.tt tallrike 
pil.kostninger og til dels store opp
pussinger, som ha r kostet foreningen 
m a nge penger. 

- Folkets Hus, Myhre, er det n il. 
egentlig noen butikk for fagforenin
gen ? 

- N ei, det er det ikke. Det er 
snarere en klamp om foten . Det er 
utgifter og tilskudd hvert eneste il.r. 
Det Jigger ogsil. p il. en gal plass. 



- Slik det er n il virker det som om 
foreningen subsidierer meJteloka ler for 
a ndre her pil stedet . K an man tenke 
seg il selge huset? 

- J a, det kunne man vel. Nil tren
ger jo R anheim en samlingsplass, et 
sted hvor m a n kan holde sine m0ter 
og sammenkomster. J eg kunne k a n
skje ha t enkt m eg en kontrakt med 
kommunen hvor de tok over drift og 
vedlikehold, noe i retning av hva m an 
har inne pil Follafoss , til eksempel. 

aw 

Arsnznle i ,Fiber 'n" 

M0tet ble holdt tirsdag 16. februar 
i Siemens Norge A(S's loka ler pa 
Sluppen. 

Den avtroppende formann, P. J. 
Houen , Iedet selve a rsm0tet , som i 
tillegg til vanlige a rsmeJtesaker be
handlet visse endringsforslag til for
eningens vedtekter. 

Arsmeldingen viste a t foreningen i 
siste ar har arbeidet i samme spor 
som tidligere, m ed skitur til Vrektar
stua og julem0te i H a ndelsstanden 
som de st0rste begivenheter. 

Det nye styret ble valg t uten noen 
bestemt formannskandidat, m en har 
siden konstituert seg slik: 

Oddmund Heggem, formann, Mette 
Aune, kasserer(sekretrer, Oskar Ved
vik, styremedlem, - H arald Myrholt, 
varamann. 

Etter ilrsmeJteforhandlingene ble 
det arrangert en omvisning i Siemens' 
produksjonsavdelinger, etter a t kon
torsjef Hellesvik f0rst hadde gitt en 
generell orientering om bedriften. 

Selv om Trondheimsavdelingen av 
Siemens ba re er en meget liten del a v 
et kjempekonsern med over 300 000 
a nsatte over h ele verden, var det et 
pa mange mater imponerende anlegg 
vi fikk se. Meget velordnet og til
talende. I de produksjonslokaler vi sa 
foregilr bl. a. produksjon av elektriske 
varmeovner, styringssystemer for 
skip, kraftverk og st0rre varmean
Jegg og skillebrytere. 

Det var interessant a Iegge m erke 
til hvilke ringvirkninger en slik be
drift har for det distrikt den Jigger i, 
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Odclmtmd H egg em 

m ed underleverandeJrer blant annen 
loka l industri som f. ek s. Autronica 
og L ade Met a l!. Siemens er ogsil en 
r elativ stor forbruker av b eJlgepapp, 
og det er il hape a t isbj eJrnen vil bli a 
finne p il a ile k a rtonger som forlater 
fabrikken. 

Etter omvisningen var Siemens 
vertskap for et bedre maltid, og vi 
fikk ogsa anledning til en liten sving
om til Dahl0s trekkspill f0r vi sluttet 
a v. Godt og vel 50 Fiber-medlemmer 
deltok. 

Det er a ll grunn til il takke Siemens 
og persona lsekret rer Hofst a d, som sto 
for opplegget, for en hyggelig kveld. 

PJH 

Arsmnte i ,lsbjurn" 

Mandag 15. februar holdt «lsbjeJrn» 
sitt ilrsm0te. Til stede var 15 med
Jemmer . 

Formannen ilpnet m0tet m ed il min
nes de av vilr e medlemmer som var 
giltt bort i a r ets leJp. 

Arsberetning og regnskap ble opp
lest og godkjent uten bemerkning. 

Valg: Odd Trosterud ble etter valg
komiteens innstilling enstemmig gjen
va lgt til formann for 2 ilr. 

Som valgkomite for 1971 va r inn
s tilt 0. W. H agen og J. R0nne. Disse 
ble ogsa enstemmig valgt. 



Odd TTosteTud 

«lsbj0rn»s styre og diverse utva lg 
ble da f0lgende: 

Formann: Odd T rosterud 
Sekretrer: Olaf Torgersen 
Styrem edlem: Brynjulf Moksnes 
Varamann til styret: Odd Svebakk 
Underkasserer: 0istein Henriksen 
Bedriftsutvalg: Aksel Berge med 

Arvid Gjen gst 0 som varamann. 
Verneutvalg: Sverre Wikdahl, -

varam ann As1nund Antonsen 
R evisorer: Birger Olsson og L eif 
Syrstad. 

Va lgkomite : 0. W . Hagen, 
J . R 0nne. 

R ef. t akkeskriv fra Peder Sta mnes 
og Ole M. Barstad. Dessuten fra Sig
vart A lst a ds og L eif Johannesens 
etterla tte. 

Etter m0tet ble det servert k affe og 
snitter . 

Forslags
virksomheten 

SekT. 

har len ge frist et en m ager tilvrerelse 
av mangel pa ideer fra de ansatte. 

Ved va r bedrift, hvor det arbeider 
ca. 750 mennesker, skulle en tro at 

nye ideer stadig str0mmet inn til for
slagskomiteen. La oss t a et ek sempel: 

Dersom hver enkelt a v oss a nnet
hvert ar fant en mulighet til forbed
r ing nar det g jelder bedriftens virk
somhet, skulle det dagst0tt komme 
inn forslag. 

I dag dukker en ny ide opp ca. en 
gan g i maneden. P a denne m a ten vil 
det ta over 60 a r f0r vi far en ide pr. 
a nsatt a nno 1971. 

Hva k a n det komme av a t forslags
komiteen underernrer es og rna leve pa 
en mager m a nedsrasjon ? 

Blir vi etter hvert sa bundet av 
forestill in gen om a t a rbeidet og pro
duksjonen bare k an for ega pa en 
m ate, a t vi ikke ser muligh eten e til 
forb edr inger? 

Eller er vi rett og slett for beskjedne 
- og sitter pa ideen e til de kveles? 

Hvis det siste er tilfelle - Ia dem 
bli luftet - t il nytte og glede for oss 
a ll e. 

Tro endelig ikke at en ide vi fa r -
liten eller stor - er uten verdi. 

L a oss frisk e opp hva forbedrin gs-
forslagen e k a n omfatte. De k a n g jelde 

Lett elser i arbeidet. 
Produksjons0kning. 
R eduksjon a v fremstillingskost-

na dene. 
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Konstruksjonsforbedringer. 
Bespar else i m a teria lforbr uket . 
Minskning av vrakprosenten. 
Forbedring av verkt0y og 
hjelpemidler . 

Forebyggin g a v ulykker. 
0kt trivsel pa arbeidsplassen. 

Andre forslag a v t eknisk , 0kono-
misk eller organisatorisk art k an 
ogsa vrere aktuelle. 

Sla r det n ed en t anke om forbed
r ing i en eller a nnen , k a n ha n jhun 
komme til personalsekret reren for a 
fa hjelp til a sette opp forslaget 
skriftlig. 

Siden gar det anonymt inn til be
ha ndling hos fors lagskomiteen , som 
vurderer det. 

Oftest blir fors lagene p remiert -
fra 50 opp til 1000 kroner. 

For en tid siden mottok K dTe B ae 
500 kroner - som t akk for et godt 
forslag. 

Vi far h ape at Quenild rna punge 
ut til mange, m a nge flere forslags-
stillere i aret s l0p. H . M. 



REFERAT FRA 60-ARSJUB ILEUM 
SAN ITETS FORE N I NG I RANHEIM 

Ma ndag 12. oktober 1970 kunne 
Ranheim Sa nitetsforening f eire 60-
a rsjubileum. Jubileumsfesten ble av
v iklet i R a nheim skoles a ula . Det 
store la n g bordet var fest lig dekket 
med lys, blomster og sanitetsflagg, og 
til tonene av T eilma n ' s «F estmarsj » 
gikk g jest ene til bor ds. 

Formannen, Emmy Olsson, 0nsket 
innbudte g jest er og trofaste m edlem
m er velkommen til bor ds. De inn
budte g jester var: 

Foreningens reresmedlem, Ing rid 
Kirer, ass. direkt0r F r. K irer f r a AfS 
R a nheim P apirfa brik, skolestyrer An
ders Refseth fra R a nheim skole, Inge
bj0rg Skaug fra NKS's kretskontor, 
Trondheim, kallskapella n Per Kne, 
s0ster R agnhild Iversen , kj 0pm a nn 
J en s Ria n, dr. Odd Castberg, h else
S0ster Kristin e Nilsdal, vertinne i Vel
f erdsstuen Dagny Olsen, fotpleiedame 
Aasta Maas0. 

Sa nitetssa n gen «Kjrerligh et fra 
Gud» ble sun get . Sa lest e Edel R ef seth 
en prolog for dagen, forfa ttet a v en 
a v foreningens medlemmer. 

PROLOG 
til R an heim SanitetsfoTening 

12. oktober 1970 

F est e for velgjort a rbeid , 
det var ikke d e t vi t enkte -
F este for oss selv - fl. ne i , - nei. 
Hva var det sfL vi tren g te? 

Stanse - t a et pust i ba kken -
minnes d e sek st i fl. r -
den tid man kjorte med B lakken 
og mottes fra gfl. rd til g fl. rd. 

Kvinner m ed varme h j erter 
som sfl.dde d et fors te fm -
m ed bje lp t il d e s tore smerter 
og balsam m ed live t s bmd. 

Lappemisjonen d et forste -
sfL arbeid for Ran heim kapell. 
Men de t som dog b le det sto t·st e 
var hj e lpen til syk e !e ll. 

I nattens langsomme timer 
da vfl.ker en s0ste t· m ed -
til engang klokken e k im er 
og m eld er: Vels ign et fred 1 
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Fra a ld erd omm ens ro lige leie 
ti l ung dommen s tunge vfl. r 
g il t• s0st e r de m an ge veie 
og p le ier de ma ng e sfl. r. 

J a, nevn oss d e s ignende b end er 
som t ra velt - m ed kj re r lighe t mild , 
som h fl.p og fo t·t mstning sender -
til syke g ir g lade s mil. 

Men hus k , a ll e vanne ta nker , 
a il e !odde r so m er so lgt -
Sa ni te ten pfl. d 0ren ba nke r· 
og m a ng e basar er holdt. 

Og ra nhei ms bygger s ni lle 
de kjoper , og ve t s il ve l 
at «Sanitet em> sa g j erne v ille 
Jin d t·e - g i syke s te ll. 

J a, e tte r oktober -dagen 
da san itet en pa ornt' Ji g b le til 
blir en h elt s lagen av 
komiteen es s pi ll. 
D en en e samlet p enge r 
en annen s olgte m a iblomst 
en v is te m a nnek enge r -
en juleg t isens s in bekomst. 
Og s id en hat· julemessen 
vunn c t m ere og mere «geh0r», 
og s tat og ko mtnune forreste n 
h a r som seg h0r og b0r 
g itt til s kudd t il a ll e t ide r 
som vi takker sfL hj ertens for! 
Ette r som dagene skrider 
det trengtes, v i ai le for s t i\ t·. 

Og a il e d e kj ente kon t r·o ll e1· 
m ed helsen t il kvinner og barn -
og a il e de a ndre r oll e r 
Jor m esser r:1ed pi nner og garn. 
Hus mo rl'e ri e - og s i\ 
p le ie av ond e ben. 
Velferdsstuen fo r e ld r e mil s t a 
som numn1er en ! 

Sammen a kose s eg inne, 
d iskute re og losninger fin ne
g i hver a ndre d et g latte lag, 
minnes f ra tider tilba ke 
minn es de unger dag e -
minne r fra Moen 
og a ! t de m fl. tte for sake. 



D e eldre v i gj erne vil g led e -
d e unge vi g j erne v il n il, 
om s unnhet og lykke vil s prede, 
g i un g dom en fr emtid il gil - -

Vi ta kker for· a ll e dagc -
fm· de som ga av s in tid 
vi takke r for hj erte laget 
for· ilnd og poes i -
oppfinnsomhet - pos itiv g lede
vi h!l.per d en finn es enn , 
den ilnd som a ll t id er red e 
av h j erte t il gi til en venn ! 

D e var·me hj e rte r og travlc hender, 
til dem n il a tte r en b0nn v i sender', 
til Sa ni tet s treets ma nge g r·ener -
t il a r beid a tte r vi oss for·cncr. 

Sekretreren leste en 60-arsberetning 
- som omfattet foreningens start og 
formal - og sa det som har skjedd 
de siste 10 a r. Av t0rre tall ble nevnt 
at barnekontrollen de siste 10 a r ha r 
h att 2382 bes0k, husmorkontrollen 
1170 bes0k, og i de siste 31h a r vi har 
hatt den cytologiske cancerunders0-
k else har 236 kvinner tatt denne 
pr0ve. 

Ca. 100 eldre har fiitt fotpleie hvert 
ar og det gis ca. 500 kortb0lgebehand
linger pr. ar. 

Til musikk a v trioen Rosten-Tiller 
Solem ble kveldens meny: Sodd, bl0t
kake og kaffe, servert. 

Kveldens f estta le ble holdt av for
mannen. Hun sa bl. a.: 

Vi er g lade i sanitetsarbeidet, og 
tror ikke det har utspilt sin rolle. Selv 
om samfunnet overt a r en del av de 
oppgaver vi holder pa med, vil sani
tetskvinnene vrere lydh0re for nye 
ting og fors0ke a tilpasse sitt arbeid 
sa det er i pakt med den tid en lever i. 

Hun hyllet og takket foreningens 
eldre medlemmer for godt utf0rt ar
beid, og sa videre a t foreningen setter 
sin lit til a lle de unge som er blitt 
med. Hun sendte en varm hilsen til 
ektemennene som trofast venter sin 
sanitetskvinne, og va r sikker pa at 
Marie Fredrikke Qvams ord: «I sma 
ting frihet, i store ting enighet, i a lle 
ting kjrerlighet» hadde samme gyldig 
het i dag som den gang de ble sagt. 

Forma nnen a vsluttet sin festtale 
med a utnevne Marie Overwien til 
reresmedlem, og sa : Dette er en ut
merkelse som henger h0yt, for foren
ingen har tidliger e bare utnevnt to 
reresmedlemmer nemlig Ingrid 
Kirer og Hanna Ellefsen. Marie Over
wien har vrert m ed i styret i 33 ar, 

Fru lJilarie Ovenvien tttnevnes til cer esmecllem 
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derav 11 ar som formann, 12 ar som 
varaformann og n a som styremedlem. 
Hun har vrert mor for de fleste av 
va re tiltak etter 1940, - sykepleien, 
kontrollstasjon for spebarn og sma
barn, kontrollstasjon for husm0dre, 
kortb0lgebehandlingen, og sist _ men 
ikke minst - Velferdsstuen. Hun har 
lrert oss a bli g lade i sanitetsarbeidet, 
og vi er glade over a kunne utnevne 
henne som foreningens reresmedlem. 

Marie Overwien ble sa overrakt 
diplom og blomster. 

I sin takketale fortalte Marie Over
wien fra sin f0rste tid i foreningen. 
Jeg var ung og gr0nn, sa hun, men 
manglet a ldri gode hjelpere Hun 
takket a ile sanitetskvinner fordi de 
ha dde godtatt henne som hun var. 
Hun hadde fatt sa mange venner, og 
hun hapet vennskapet ville vare livet 
ut. Hun hilste til slutt fra sin m ann 
som beklaget at han ikke kunne vrere 
til stede. 

Ass. direkt0r Fredrik Kirer hilste 
fra AjS Ranheim Papirfabrik, og tak
ket for godt samarbeid - et sam
arbeid som var kommet Ranheims be
folkning til god e. Men en forening kan 
vel ikke arbeide godt uten kaffe og 
kaker, sa han, og overrakte fra fa
brikken et festlig kakefat. 

Ka llskap. P er Kne 0nsket til lykke 
m ed dagen og hapet det gode sam
arbeid mellom sanitetsforening og 
prest ville fortsette. 

Etter en sang og en vellykket k a ffe
pause, f il{k Arne J akobsen ordet og 
«tonen». Han sang f0rst «Gammel
vegen» av Skjrerasen og «Gangd0ra» 
a v Marie Louise Widnes. Sa leste ha n 
fra «Ho Emma» - Et hjerte tilsalgs, 
og Kaldgra uten og Gebisset hass Hil
mar. Sa sang han «Urmageren i Tve
destrand», «Ola Torader» og avsluttet 
med Rosa Abrahamsens «Hrenderne». 

Foreningen fikk ogsa f0dselsdags
presanger: 

Fra Dagny og J ens Rian kr. 1000,
som skat tillegges Laura Rians minne
fond, og fra en del foreningsmedlem
mer en elektrisk bmdskjrerer. 

Formannen takket for gode ord og 
k j rerkomne gaver, og Fredrik Kirer 
takket pa gjestenes vegne for en hyg
gelig tilst elning, og jubileumsfesten 
ble avsluttet med «Gud signe vart 
dyre fedreland». 
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RAN HE lM 
SA NITETSFOREN ING 

12. oktober 1910 

Mel. : PiU s ine h0ner -

Aktive l.;::v inner pA Ranh e im kan feire 
seksti Ars vil'i<e -- en a rbeidsdag la ng. 
Vi stopper !itt - og v i minnes kan se ire 
vunnet av kvinne r m ed temperament. 

Ja, v i minnes vi i kvinnene mange. 
Aldt·i var ve l de kv innene bange -
sm ilte om a il e d e a ndre var vra nge, 
g r eide hvert enes te a n ·angement. 

H elt ifra starten sA g j erne vi vi lle 
hjelpe de syke og gaml e som nA. 
Derfor f iklc kvin nene nok A bestil le. 
Krigstic1 og fred - det bl e a lltid en rAd. 

Husker dagen v i f ikk sykeple ier , 
v i syn 's dette vat· !itt av en seier 
H osten og g i kta vAr s0ster forp leier 
Follcet pA Ranheim er sprek e som fA. 

Vi laget «suppe pA spik e r>> i krigen -
Suppa var h er li g, d et husk er vi godt. 
Stormakter greide A l0se <<intrigem> 
mindre probleme r - det g ikk h eller sm Att. 

Nei, m en kvinn er har mot nok i barmen. 
Ma ng ler motet, sA skrut· de pA s jarmen ! 
Trenger d u st0tte, de rekker deg arm en . 
Sjelden det h ender at noe gAr trAtt . 

Nye ideer ble satt ut i li vet 
ferst f iklc vi barne- , sA husm orkontroll. 
Bedre vAr h else, var a ll tid motivet -
Mye ha r skj ecld under << Klover 'm> symbol. 

Kanskje var du !itt s na r oppA vekten -
sa at feel me det Ji gge r i s lekten ! 
Men a t du jo har den •·ette r esp ekten 
for he lsa, og nA s kat d u ta Sa na sol. 

I femogfemti , e n dag utpA hos ten -
badet b le Apnet m ed klingende spill. 
Kvinnene s tod og var stolte i rosten -
clet s kull e gA. ingen var vel i tvil ! 

Dog kom dager vi s lett ikke lilcte. 
Bad egjest ene tok til A svikte . 
Men noe nytt hadcle kvinner i s ikte -
Starte igj en - ikke unne seg h vil. 

Sta rte rned velferd for eldre var saken -
bygge n stue for hverdag og f es t. 
Snart er det vAr tur A <<smake pA kak em>, 
sA vi rnA £remover !age !itt b lest! 

Ta klc ti 1 a li e som sli ter og strever! 
0nsket vArt, det er << nye eleven> -
Sanite tsflagget rn ed kl0ver vi h ever -
Kom sanitetslcvinne - bli ved d in lest! 

K. S. 



RA N HElM 
SKOLEMUSI KKORPS 25 0 

at 

N ar m an t enker pa a lle foreninger 
og institusjoner som finn es pa R a n
heim i dag, forst a r m a n hvor m eget 
R a nheim P apirfabrik h a r betydd fo r 
st edet s befolkning g jennom de 87 ar 
som f abr ikken ha r best att . 

N rer sagt h vor m a n et a blerer en 
ny bedrift a v en viss st 0rrelsesorden , 
f0lger det i dennes kj0lvann en m asse 
fora ndringer i a lle former innen et 
slikt m er eller mindre srerpreget sam
funn . Med sine 700 a nsatte livnrerer 
bedriften direkte ca. 3000 m ennesk er , 
og indirekte k anskje enda flere. Det 
g ror og vokser omkring en slik be
dr ift , og det som gansk e sna rt m elder 
seg er a lle forenin ger a v ymse slag 
som ser lagens lys. 
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Vi er n a inne i en jubileumsperiode 
som er gansk e interessant. Hvor m a n
ge for eninger det er pa R a nheim vet 
jeg ikke, m en a t det er minst 50 m ed 
stor t og smatt t ror jeg sikkert. Selv
f0lgelig er ikke a lle like viktige sett 
fra et samfunnsm essig synspunkt, -
m en de stm·st e og eldst e, og de som 
virkelig har betydd m ye g jennom a ile 
disse a r ene m en er jeg er f0lgende -
uten rangering fo 0vrig: 

R a nheim A rbeidsma nns-
forening 

R a nheim Sa mvirk elag 
R a nheim Idrettslag 
R a nheim Sa nitet sforening 
R anheim Musikkforening 
Losje Sagatun 

70 a r 
65 a r 
70 ar 
60 ar 
65 a r 
73 a r 



Dette for a nevne noen a v de st0rste 
foreningen e, og sa kommer a ile hu
manitrere, r eligi0se, misjonsforenin
ger og a ile a ndre kategorier fra sy
foreninger, bridge, bingo og hva de 
n a het er a ile sammen. 

Noen ildsjeler er det a lltid som gar 
i bresjen for disse foreningene, og det 
nedlegges et m eget stort og godt ar
beid pa helt friv illig basis til glede for 
a ile pa stedet. J eg r egner m ed a t det 
vii bli skrevet noen ord i R anheims
Nytt etterhvert som jubileumsdagene 
dukker opp, og i dag er det en av de 
a ller yngste, men k a nskje den popu
lrereste av a ile foreninger som jubile
rer - nemlig R a nheim Skolemusik
korps som feirer 25-ars f0dselsdag 13. 
m ars 1971. 

A ller ede under krigen var det kref
t er i g jrere for a fa til et skol ekorps 
pa R a nheim skole, og 13. m a rs 1946 
ble korpset stiftet. 

Ilds jelen foran ma n ge andre som 
ogsa var m ed fra f0rste stund, var 
fru Margit Bakken, som da var for
m a nn i skoletilsynet . En m eget inter
essert og fremsynt dame, som fikk 
oppleve sin dmm r ealisert. 

Man skal vrere fo rsiktig m ed a 
nevn e enkeltpersoner ved slike anled
ger, m en uten forkleinelse for de 
ma nge rna jeg fa lov a n evne noen 
som virkelig gikk inn for dette korp
set m ed liv og sjel. Skolestyrer, over
lrerer Harald Kvaal var en drivende 
kraft fra f0rste stund, likesa Thorleif 
Leikvold, gartner 0sterl0v, lrerer 
Kjeldstad og ikke minst Anders Hor
rigmo, som selv var aktiv musiker i 
over 60 ar. 

Starten va r m eget beskjeden , m en 
17. ma i 1947 opptradte korpset for 
f0rste gan g, og da med 17 g lade og 
forventningsfulle g utter , og like man
ge stolte foreldrepar. 

Instrumentene var nok ikke av 
beste kva litet, da de a ller fleste var 
utrangerte instrumenter fra Ranheim 
Musikkforening og noen fra et n ed
lagt korps i Ma lvik. 

Korpset har vokst jevnt og sikkert 
i disse arene og er na blant Tmnde
lagens beste korps. 

I 1960 ble m a n enig om a t ogsa 
piker skulle fa vrere med, og i dag er 
det omtrent h a lvparten av hvert med 
jenter og g utter, og teller ca. 50 ak-
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tive og et aspirantkorps pa ca. 15 og 
et drillkorps med tamburmajor. 

Korpset er tilsluttet T mndelag krets 
av Norges Amat0rkorps og har del
tatt i a ile kretsstevner og f ler e lands
og la ndsdelstevner. Kretsen bestar n a 
av 36 korps. 

Hva betyr sa dette korpset for 
stedet? 

J eg pastar at det bet yr m ye mere 
enn fo lk flest tror, og det kan jeg 
bevise pa mange mater, men plassen 
tillater ikke a komme inn pa a lt dette. 
Jeg vii dog presisere sa godt jeg kan 
til stedet s befolkning: St0tt opp om 
skolekorpset vart! 

Det er vel fa som tenker over hva 
det egentlig koster a drive et slikt 
korps pa en forsvarlig mate. En uni
form f. ek s. koster kr. 400,- , en 
sousafon (bassinstrument ) ca. 6.000 
kroner, en konserttrompet ca. 500 kr., 
en klarinett 800 kroner osv. Med a n
dre ord - hver musiker koster ca. 
1500 kroner, da ogsa iberegnet noter , 
noteveske osv. 

Ranheimsfolk! Tenk over dette og 
st0tt opp om korpset. I tillegg til dette 
kommer utgiften e til a ile reisene, og 
det er ogsa mange penger. 

Hva bedriften har betydd for a ile 
disse foreningene g jennom a ile disse 
arene er det vel ingen som har noen 
formening om, men a t det er m a nge, 
mange tusen kroner er sikkert. Og 
det beste av a lt er at a ile vare topp
s jefer og styret til enhver tid har vist 
en enestaende interesse for stedets be
folkning og trivsel. Og dette har ogsa 
skolekorpset nytt godt a v - senest 
ved anskaffelsen av n ye uniformer . 

Hvem er sa mannen som klarer a 
holde dette k orpset sammen og lrere 
opp a ile disse sma musikerne, ja, som 
ofrer a ll sin fritid pa dette? 

Det er Einar G. Paulsen som har 
vrert korpsets dirigent h elt fra starten 
av og er det fremdeles. 

Einar rna vel sies a vrere var store 
ener innen musikklivet pa R a nheim 
g jennom 50 ar, for han var ikke m ere 
enn 15 a r da h a n startet sin m usiker
k arriere i R a nheim Musikkforening, 
og var a ktiv musiker i nrermere 40 ar, 
og har nedlagt et uvurderlig arbeid 
for musikken pa R anheim. 

I tillegg til dette er h a n ogsa diri-



gent for Vikhamar skoles musikkorps, 
som ogsa er i stadig vekst. 

J eg er sa fri a uttale a t jubileums
konserten som holdtes i Folkets Hus 
s0ndag 14. m ars, f0rst og fremst ble 
Eina rs store dag .. 

Gode presta sjoner musikalsk og 
fullt hus. 

Til slutt skal nevnes at seniorkorp
set - R anheim Musikkforening -
har hele tiden gatt inn m ed stor in
teresse for skolekorpset og alltid stilt 

hjelpelrerer e i a lle instrumentgrupper, 
og som takk for strevet har de fatt 
sin st0rste r ekruttering fra skole
korpset. 

En m a nn til skal nevnes i denne 
sammenheng, og det er Johan Kam
buas, som m ed sitt smittende hum0r 
og pagangsmot har nedlagt et meget 
stort arbeid for skolekorpset. 

J eg 0nsker skolekorpset til lykke 
m el jubileet og lykke til i fra mtida . 

T.B. 

JUBILEUMSFEST I R.I. L. 
Komiteen for R a nheim Idrettslags 

70-a rsjubileumsfest ha dde nok gjerne 
sett flere deltakere pa festen i Folkets 
Hus l0rdag 20. februar 1971. Men de 
som m0tte opp fikk vrere m ed pa en 
riktig hyggelig feiring. 

Etter at festkomiteens forma nn As
bj0rn Johansen hadde 0nsket velkom
men, ble ordet overla tt til kveldens 
toastmaster Lars Krokan. Han orien
terte om kveldens program og leste 
videre en velskrevet prolog forfa ttet 
a v fru Aud Kristia nsen. 

Til Kristian Solems hyggemusikk 
ble vi av s0te idrettsjenter servert 
innherredssodd og is. Og som vanlig 
nar R.I.L. a rrangerer hadde W a!! den 
pyntet m ed vakre blomster. 

Lagets forma nn, Hakon W rehre, 
var den f0rste taler ved bordet. Han 
gjorde oss opmerksom pa at laget na 
var na dd pensjonsalderen. Tidliger e 
meritter va r beskrevet i den frem
lagte jubileumsberetning. For frem
tiden hapet formannen pa god frem
gang for laget tross den h0ye a lder. 

Lagets reresmedlem Karl Lund ga 
oss noen gode rad og hapet a t det a 
aktivisere ungdommen og oppna gode 
idrettslige resultater ogsa i fremtiden 
ville vrere det essensiel!e innen laget. 

Dir. Anton Ellingsen hadde m ange 
gode minner fra sin tid pa Ranheim 
og sin befa tning med idrettslaget, og 
0nsket jubilanten nye gode ar i norsk 
toppidrett. 

Karl Otto Horrigmo var tildelt opp-
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gaven a utdype kvinnens betydning. 
H a n ha dde ogsa her et meget godt 
blikk for spillet ba de i forsvar og an
g rep . 

Ordf0rer T0nne overrakte en gave
sjekk fra Trondheim kommune pa 
2500 kroner til arbeidet m ed de yngre 
innen laget. H a n takket ogsa i mor
somme vendinger for m a ten . 

Ved k affen fortsatte gaveoverrek 
kelsene. Fra S0r-Tr0ndelag Idretts
krets hilste F eder Berg og overrakte 
kret sens krysta l!vase. 

Fra A/S R a nheim P apirfabr ik ble 
det ved 0istein Saksvik overrakt 4 
model!er av RP's va remerke Isbj0r
nen. Disse tenkes oppsatt som best e
mannspremie i hver av grenene fot
ba ll, friidrett , handball og ski. 

Arbeider-Avisas Steinar Furunes 
gratulerte og ga a visens krystallvase 
som gave. 

T elegrammer og hilsninger fomvrig 
ble r ef eret av Lars Kroka n. 

Som honn0r til tre av laget s st0tter 
gjennom m ange a r ble Anton Elling
sen , Theodor Overwien og H a l!vard 
W a llden tildelt en hedersbevisning. 
Bare f0rstnevnte var til stede og fikk 
den overrakt personlig. 

Arvid Berg m ed Kristian Solem 
som akkompagnat0r fikk stemningen 
pa topp med s ine viser og muntre 
historier. 

Og sa fortsatte festen med dans og 
prat om «forna da'r » og fremtidige 
muligheter for laget. 



V i haT ·ikke noe toto f Ta .iubileumsfest en, m en v iseT et bilde 
av R.l.L.s jotball- lag fTa den tid t?·anspoTfen til kampene ble 

besm·get av J. 0 trno, i oveTbygd lastebil. 

ARSBERETNING 
F eriehjemmet Salt0y [Lpnet seson

gen den 19. m a i for ferierende og be
s0kende. Sommer en 1970 ble ikke som 
den foreg[Lende sommer m ed h0ye sj0-
temper aturer og sol i overflod, m en 
tross a lt s[L ha dde ferieh jemmet et 
godt bes0k a v ferierende familier og 
weekend-gjester, s[L frilufts- og bade
liv var det tross alt mye av. 

Feriehjemmet hadde bes0k av ca. 
600 personer. 

5. m ai hadde Salt0ya bes0k av en 
7. klasse fra Charlottenlund skole. 

18. juni: Befaring pA Salt0ya. De 
som deltok var f0lgende: 

Direkt0r Th. Overwien, personalsjef 
Kjell Hilmarsen , t0mmersjef Leif 
AlmAs, fagforeningsformann P eder 
Myhre og Sa lt0ykomiteens formann 
Arne Brekke. 

19. juni: Charlottenlund skole, 7. kl. 
jenter. 

3. juli: Kirkens ungdomsgruppe. 
Salt0ya hadde ogsA bes0k av Trond

heim Y'mens Club (KFUM's T jeneste
k lubb ). 

I 1970 var det ogsA et stort bris
lingfiske inne ved Salt0ya. Fern fa r-
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FOR SALT0YA 
t 0yer hadde sine la ndfester i 0ya for 
sine sildest eng . N avnen e pA fart0yene 
var: M fs «Synes» M17 G 

M fs «Gangstad» M 34 F 
M fs «Sta ngsund» IM 264 AE 
M fs «Tevik» M 48 AE 
M fs «Gangstad» M 34 F 

L a ndlottskravet er oversendt lens
mannen i N edre Stj0rda l for inkasso. 

ATbeicl som ble ttt/0Tt i 1970 

Fornyelse av det elektrisk e a nlegg 
pA Salt0ya ble utf0rt i 1970. Komi
teen s0kte Nord-Tmndelag E .verk om 
tillatelse til A benytte R anheim P apir
fabriks elektromont0rer til A utf0re 
reparasjons- og mont0r a rbeid. S0k
naden ble innvilget . Arbeidet ble ut
f0rt av komitemedlemmene A lf Sol
heim og Leif H aseth. Bedriftens elek
trosjef Rudolf Bakken var a nsva r s
havende. 

ATbeid sorn ble utfm·t pct Salt0ya 
etteT komiteen p1·og1·arn: 
1. R eparasjon og sm0ring av smA

bAter. 
2. Maling av kaihus. 



D et kornme1· flere g,iester -
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3. Impregnering av kaidekke. 
4. Innredning av et nytt rom i 

hovedbygg (kj0kkenloftet ). 
5. Ominnredning og oppussing av 

vaskerom. 
6. Nytt tal~ p~ Sol0y som vender 

mot 0st, samt r eparasjon p~ 
taket i vest. 

7. Ny trapp p~ Sol0y 
8. Ny paneling p~ stabburet. Nye 

vinduer ble p~satt pa to vegger. 
Det gjenst~r noe arbeid p~ stab
buret som blir utf0rt i 1971. 

9. Montering og reparasjon av det 
elektriske anlegg ble utf0rt. 
Hovedbygning, driftsbygning og 
andre bygninger. Opplegg av nytt 
luftsstrekk m ed stolper , Sol0ya
hovedbygning. Luftstrekk fra 
llovedbygning n ed til kaia, hvor 
det ogs~ ble montert to lyskupler 
for trapp og k a i. 

10. Luftlinja for lysledning fra ho
vedbygg til kaia va r g jenvokst 
a v krattskog. Ryddet og frigjort . 

Komiteen kj0pte inn 25 senger 
med helsemadrasser til ferie
hjemmet. Komiteen a n skaffet 
ogs~ en motorsag for sitt arbeid 
p~ 0ya. 

A1·beidsprogram for F'erieh,iemmet 

SaltrJya 1971: 

1. MotorbMen. Motor skal ettersees 
og b~ten ska l oppusses. 

2. Rundvask av a ile rom i hoved
bygg. 

3. Ma ling av kj0kken i hovedbygg, 
samt oppussing a v andre rom. 

4. Rommet over salongen skal om
innredes. 

5. Oppussing a v Sol0ya. Ma ling ut
vendig, oppussing innvendig av 
fellesrom og kj0kken. 

6. D et rester ende arbeid p~ stab
buret skal g j0res ferdig. 

7. R eparasjon og resta urering i for
pakterbolig . 

8. Ma ling av vestveggen p~ l~ve
bygning. 

9. Forbedring av vanntilf0rselen til 
br0nnen. 

10. Rydding av strendene og andre 
omr~der. En traktor vi! bli til stor 
hjelp til det forest~ende arbeide. 



11. T0mmerhugsten som skulle ha 
Vl:Brt avviklet i 1970, ble utsatt til 
varen 1971. Blinker og hugger er 
engasjert. Trevirket blir Ievert til 
R a nheim Papirfabrik etter avtale. 

Komiteen t a kker styret i R anheirn 
Arbeidsmannsforening for interessen 
og den st0tten de har gitt oss. En 
t akk til vaktmester Joha n Eggan for 
hans store arbeidsinnsats og hans 
pliktoppfyllelse. 

Til slutt vii komiteen takke R an
heim Papirfabrik for a ll den st0tte og 
interesse dere viser oss. En takk til 
dere m edlemmer som fe rierte pa Salt-
0ya og a ile andre som bes0kte stedet. 

Og sa vii komiteen 0nsk e a ile vare 
medlemmer og ansatte pa R a nheim 
Papirfabrik hjert elig velkommen pa 
Salt0ya i 1971, til en trivelig week end 
og et ferieopphold. Komiteen skal 
g j0re a lt for deres trivsel. Komiteen 
garanterer for frisk luft og rent sj0-
vann. 

Med hilsen 
Salt0ya-komieen 

A 1·ne B1·ekke 
form ann 

Unge f iskeTe 

DR I FTSOPERAT0R-KURS 
Onrzjattende kursopple'-~g startet ved Ranheirn 

I samarbeid med Treforedlingsindu
striens Yrkesoppll:Bring startet bedrif
t en i januar d. a. et driftsoperat0r
kurs, papir, som er et pr0veopplegg 
for kurset som senere skal presente
res pa landsbasis. 

Opplegget er et kombinert kurs, 
bygget pa korrespondanseundervis
ning, supplert med intern undervis
ning ved hjelp av forelesere fra be
driften . Treforedlingsindustriens Yr
kesopplrering har redaksjon og admi
nistrasjon av kurset, retter og kom
menterer oppgavebesvarelsen e, og vii 
utarbeide og sensurere ek samen. Fra 
bedriftens side er personalsekretl:Br 
H a ra ld Myrholt a nsvarlig Ieder for 
h ele kurset, og de best kvalifiserte 
fore lesere har stillet seg til disposi-
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sjon slik a t vi ha r full dekning for 
hele kursopplegget. 

Driftsoperat0r-kurset bygger pa 
g runnkurs i t ekniske fag og fysikk 
som tidligcre er g jennomf0rt ved be
driften. Kurset er 0verste trinn i opp
lreringen av clriftsoperat0rer og vii gi 
sert ifisering som driftsoperat0r -
papir for h ele var bra ns je. 

Det omfa ttende opplegget l0per 
over 18 perioder a 14 dager, hvilket 
vil si at clelta kerne a vlegger eksa men 
til jul 1971. Som elever ha r 12 av 
va r e ansatte i Papirfabrikken k r um
met nakken og t att f a tt pa ll:Br eb0ker 
og kompendier st0ttet a v forelesnin
ger og demonstra sjoner. 

Vi 0nsker lykke til m ed studien e. 
K.H. 



FORTSATT HOYT FRAV/ER 
F ravrer ssta tistikken for 1970 fore

ligger na og viser en betydelig 0kning 
i fravreret ved var bedrift. H er er 
t a llene for det tota le fra vrer i 1970 : 

M enn : 
Sykefravrer 5,3 % = 7293 dager 
P ermisjon 0,7 %= 993 » 
Skoft 0,4 %= 486 » 

T ota lt f ravrer 6,4 % = 8772 dager 

K vinner : 
Sykefra vrer 11,4 % = 2529 dager 
P ermisjon 0,8 %= 172 » 
Skoft 0,2 %= 40 » 

Tota lt fra vrer 12,4 % = 2741 dager 

Sum for m enn og kvinner 1970 : 
7,2 % = 11.513 dager 

N ar det g jelder sykefravrer og skoft 
er dette en 0kning fra 1969 pa 1679 
dageT. 

Er det i det h ele t a tt noe vi k a n 
gj0re for a r edusere f ravrersta llene? 

Sykdom k a n se!vf0lgelig ingen noe 
for, og det Ja r seg ikke forutbestem 
m e. Vel a m erke hvis vi titter bak 
kulissene i sykefra vrersst a t istikk en 
vi! vi finne en rekke sm afra vrer pa en 
dag eller to hvor vi k a nskje kunne ha 
kla rt a ga i a rbeid likevel. T enker vi 
godt etter rna vi k a nskje ogsa inn
mmme a t legen i enkelte tilfeller var 
noe r a us m ed a nta ll dager vi m atte 
holde oss hjemme. Ka nskje hadde det 
v rert nok m ed 3 dager hjemme i st e
det for den sykem eldingen vi fikk pa 
en uke. 

Skoft rna vi vel i a ile fa ll kunne 
kla re a fj erne fra sta tistikken i tiden 
fremover . 

Pmver vi dertil a holde oss i a lmin
nelig god form, vet vi a t det vi! kunne 
forebygge sykdom. 

Sa er det da virkelig noe vi k an 
g j0re for a r eduser e det tota le fra vrer . 
Men 0nsker vi a ga inn fo r dette, og 
betyr det noe for oss ? 

Det tota le fravrer i 1970 tilsvar er 
det samme som om 49 degnlw n tinueT
lige ansat te var borte hele aTet. Eller 
Ia oss holde oss til sykefravrer og 
skoft som tilsvar er det sa mme som 
om 44 degn k on tinueTl ige ansatte var 
bOTt e hele aTet. 
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Dette koster penger - en masse 
penger, som vi eksempelvis m ed fo r 
del kunne h a ben yttet til a ndre formal 
for de a nsatte. De 0k ede syk efravrer 
pa la ndsba s is ha r ogsa medf0rt a t 
premien til syk el0nnsordningen er 
blitt 0k et kra ftig fra febr ua r i a r for 
sa vel den enkelt e a rbeidst ak er som 
bedr iften e. Situasjonen h ar da ogsa 
m edf0rt a t det er enighet om en f el
lesak sjon av LO og NAF for a brin ge 
syk efra vreret n edover . 

Ytterligere kommenta rer t r enger vi 
vel ikke for a vre re enige om a t det er 
verdt a fors0k e. 

K . H . 

God reaksjonsevne 
hindret storre ulykke 

R eising av f ilt opp til f iltlageret 
g jennom en luke 8- 10 m over r ulle
m askin ved P M5, er ikke a lltid det 
lettest e a fa til. 

P er Olav Myhre var sammen m ed 
en arbeidskollega besk jeftiget med 
dette oppe pa filtlageret , da f ilten 
plutselig h ektet seg fast under g ulvet 
ved Iuken . U nder a rbeidet med a fa 
!0snet dette fait P er Ola v hodestups 
ut g jennom Iuken . Til a lt hell skrenset 
ha n f 0r st inn m ot veggen ved vindu
ene, slik a t fa llet ble noe dempet f0r 
han fa it videre n ed. 

Men P er Olavs lykkekonto var ikke 
oppbr ukt m ed det . Lik e i n rerheten 
n ede pa g ulvet befa nt seg n emlig 1. 
r uller 0ivind Lund. H a n h 0rte et hyl 
f r a P er Ola v og sa ha m komme fa l
lende hodestups n edover. Ved en over
m at e hurtig og korrekt reak sjon fikk 
0ivind Lund sprunget til og k la r te a 
t a imot P er Olav og fikk samtidig 
snudd h a m rundt, slik a t P er Ola v 
h a vnet pa beina pa betonggulvet m ed 
svrert dempet hastigh et. 

Det utrolige h a dde skjedd - P er 
Ola v kom fra sitt stygge f a ll m ed en 
!itt vond ankel og et knust brilleglass. 
U t en tvil har h an 0ivind Lund a 
t akke for a t h an s lapp sa h eldig fra 
sin ufrivill ige luftetur . 

Var best e honn0r t il 0ivind Lund 
for utmerket reak sjon et k r itisk 
0yeblikk. 

K.H. 



Organisasjonsendringer 
Administrerende direkt0r Th. Overwien har meddelt at han 0nsk er a trekl-~:e 

seg tilbake fra sin stilling som bedriftens daglige Ieder, 30. juni 1971. Styret 
har som h ans etterf0lger utnevnt sivilingeni0r Fredrik Kirer. Vi vi! komme 
t ilbake m ed n rermere omtale i varnummeret. 

0konomisjef Tor Schjetne har fra 
1. januar 1971 fatt u tvidet arbeids 
omra de, idet ha n ogsa er tillagt den 
nye funksjon nar det g jelder mar
kedsf0rin gssporsm a l. 

Konstituert laboratoriesjef Per Jo
han Houen er med virkning fra 1. juli 
1971 fast ti lsatt som labora toriesjef. 
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Ingeni0r 0ystein Saksvik er m ed 
virlming fra 1 . juli 1971 a nsa tt som 
overingeni0r for utviklingsavdelingen. 
H an v i! i f0rste ha lva r 1971 midler
t idig arbeide som assistent for direk 
t0r K ire r med a nsva rsomrade produk
s jonsplanlegging og produktutvikling. 

0konomisekretrer Bj0rn Magne Ner
vik er med v irkning fra 1. f ebruar 
1971 a nsatt som r egnskapssjef. 



Johan Sak svik 

For m a nnsvik a r Joha n Sa k svik, E
avdelin gen , er f r a 1. m ars 1971 a nsat t 
som skiftforma nn i b0lgepa ppa vdelin
gen . 

Med virkning f r a 1. ja nua r 1971 er 
bygningsm est er P eder Sta mnes ett er 
s0kna d !0st fra sitt ver v som bedrif
t ens brannvernleder. 

Som ny bra nnvernleder er utnevnt 

P ett er· E 1'ik sen 

Joha n Sak svik. Sa ksvik va r tid ligere 
bra nnvernleders st edfor t reder. 

Som ny stedfortreder for bra nn
vernleder er utnevnt formann P etter 
Eriksen , bygningsa vdelingen . 

Vi 0nsk er a ile lykke til med sine 
nye oppgaver. 

K . H . 

P la nleggingssjef B.i01'n Ola Aune 
h a r t idligere tr~kket sine sk o p~ 

R a nheim, mermer e bestemt i 1965/66 
da ha n va r a nsa tt som a ssist ent ved 
rasjona liseringsa vdelingen . 

30 

H an er 36 ~r og ha r som ba k g runn 
reala rtium og maskinlinjen ved 
Trondheim Tekniske Skole, foruten 
en rekke spesia lkurs. H a n ha r tidli
gere arbeidet ved Burmeister & W ein 
og AB Bofor s m ed konstruksjons- og 
utviklingsarbeider . 

Fra 1967 til h a n tiltr~dte ig jen hos 
oss 1/1 1971 var ha n ansatt ved Bin
dalsbruket , Terr~k , som r as jona lise
r ingssjef og senere t eknisk Ieder . 

Aune ha r flyt tet inn m ed sin fa milie 
Fjordgl0ttveien 13. 



P ersonalsekretrer H arald Myr·Twlt 
h a r vi h entet fra den h0yere skole . 
H a n er 34 ar og har eksam en artium 
og h andelsgymnas, og har studer t 
f ilologi ved Norges L re r erh0gskole. 
Myrholt h ar arbeidet som lrerer i 
fo lkeskolen i Nordla nd og Romsdal og 
som lrerer ved Strinda R ealskole og 
Gymnas. Fra 1967 til ha n tiltra dte 
hos oss 1/1 1971 var h an lrerer ved 
Fosen Gymnas. H a n har ogsa under
vist ved voksenopplreringen innen 
AOF. Tilsammen har ha n ca. 8 ars 
praksis i skolen samt ca. 372 a rs lwn
torpraksis som ha n ha r opparbeidet 
seg i skoleferiene. 

Myrholt har flyttet inn med sin 
familie i Moholtlia 34. 

K . H. 

RANJ I E L~l ARB ElD lVf \\ \ SJ, OR ENI\C 
F 0lgende ble valgt pa arsm0te 

R a nheim Arbeidsmannsforening: 

Fag foTeningsstyret: 
Forma nn: F eder Myhre. Varafor

mann E g il Gipling. Kasser er: Rolf 
Barstad. Sekretrer: Svend H enriksen. 
Styrem edlemmer : Bjarne Moslett , 
Gunnar Winter, Kari Rustad, R agn
hild H arberg, Erling Wik. - Vara
menn : Asmund Winter, Villy R 0n
ning, Lars Bekken, Marie H a ugan, 
Gunnar Bremseth. 

P edeT MyhTe 
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B edTiftsutvalg: 
Foreningens formann og varafor

mann, Arnfinn Knutsen, Aud E idem. 
Varamenn: H a ns Olufsen, Sissel B ar
berg. 

MeTketttdeleTe: 
Saksa : Arnt Da mli 
Etterbehandl. avd . : Gunnar Barstad, 

A lf Bj0rkander. 
Gummieringsavd. : Arnulf Wikdahl. 
Hovedavdeling: Wilfred Knutsen, 

G. Kirkvold, L ars Hove. 
R amp en: E inar Paulsen , Kristia n 

Larsen. 
Sekkefabrikk: SvendNervik, Dagny 

Wikdahl, H arald Kulbotn, Odny Hol
berg. 

Celluloseavd.: Henry Skorstad, Sv. 
J ensen, Erling Grytbak. Arne Brekke. 

Huggeriet: Arne 0yas, P er Olsen, 
H arald Ma lvik. 

Mek. verksted: Bjarne Johnsen, 
Jorulf Nyborg, Ingvar Amundsen. 

Snekkerverksted: Reidar Olsen , 
H enrik Amdahl. 

Vik lemaskin : Dagfinn Wikdahl. 
Sortersal: Kari Rustad. 
B0lgepappavd.: Ole Gmtte. 

Statistikkf0TeTe : 
Formann: L ars Bekken 
Kreppmaskin: A lf Bj0rkander 
Krepprullere: Egil Solheim 



Hovedavdeling: Gunnar Winter 
Risbindere: Marie H augan 
Pakkere : Erling J a kobsen 
K listremaskin : Ingvald Fossum 
Cellulosen: K are E ggen 
Sekkehylsemask. 1: J arle Sandaune 
Sekkehylsemask. 2: John Svendsen 
Bunnlegger K are Bremseth 
Mek. verksted : P er B. Moen 
L asterampen: L ars Brekken 

V eTneombucl: 
Hvedverneombud : Roy Eggen 
Mek. verksted: Odd Nilsen, vara 

mann Egil Gipling 

Snekkerverksted: Steinar Barstad, 
varamann Reidar Olsen 

Salen: E li Ebbesen, vara mann 
Marie Haugan 

Hovedavdeling: Villy R 0nning, John 
Farbu, H a ns Olufsen. Varamenn : 
Helge R 0dsj0, 0yvind Lund, Rei
dar A lstadvoll. 

Gummieringsavd. : Knut Eriksen, 
vara m a nn Nicolai Leikvold 

Kokeriet: Asmund Johnsen, Villy 
Hansen, Olaf Berg. - Varamenn: 
Kare E ggen, Henry E ggen, A lf 
Darell. 

Sodahus : Sverre Jensen, Joh. Kirk
vold, Olav Solem. - Vara m enn: 
E iv ind Haug nes, Svein Johansen, 
Osk a r Sa ksvik. 

Huggeriet: H a rald Malvik, Boye 
Moksnes, Arne 0yas. Varamenn: 
Konrad Dullum, Karl Solem, Fred
rik Brurok. 

Sekkefabrikk : K jell Sundal. Vara
m a nn: Harald Nikolaisen 

Etterbehandlingsavd. Torbj. Gjeng
st0, Bj0rn Bj0rnstad. Varamenn: 
Gudmund Guldberg, Louis A uran. 

B0lgepappavd.: Erling W ik , vara
mann Johan Krognes. 

Transportavd.: Ole Blekkan, vara
m a nn Asbj0rn R a tda l. 

FanebceTeTe : Karl Dahl, Kjell Johan
sen, Magnar Krognes. 

FanevakteT: Per Brekken, E g il Sol
heim, R agnhild H arber g, Eldbj0rg 
Kristiansen . 
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RevisoTeT: H ermann Skjervold, Louis 
A uran. - Varamenn: Ole Kirkvold, 
P er Brekken. 

RepT. til SamoTgan isasjonen: Svend 
Verkland, Erling Gjerstad. - Vara
menn: Knut Wikdahl, Agnes Kam
buas. 

Fe1·iehjemskomite : Arne Brekke, for
m a nn, Bror J a kobsen, Ivar Dullum, 
Alf Solheim, K are Kvam, Johanne 
Harber g. 

RepTesentanteT til AOF: Egil Gipling, 
Ingvar Amundsen. Varamenn: P er 
B. Moen, J ens Paulsen. 

Studieutvalg: Egil Gipling, Ingvar 
Amundsen, P er B. Moen, J ens Paul
sen, Ole Blekkan 

RepT. Ul Ranheim H tts faT eldre: 
Trygve Torgersen med Kristian 
Ebbesen som varamann. 

KommisjonceT: Edvin Kristian sen. 

RepT. til 17. mai-komiteen: R eidun 
Smevik. 

1. mai- komite: Arne Brekke, form., 
Arnfinn Knutsen, Karl Johansen, 
Einar M. Paulsen, Ivar Dullum. 

Rep1·. til T1·ondheim FoT. A?·beideT
paTti: Feder Myhre, Asbj0rn J ohan
sen, Svend Verkla nd. - Varamenn: 
Henry Krognes, Agnar Olsen , Leif 
Skogmo. 

Repr. til ATbeideT- Avisa's arsmrote: 
Leif Skog mo, Steinar Barstad, Gud
run Krog nes. - Varamenn: H enry 
Larsen (sj:\f0r), Eivind Ahlberg. 

Fo1·sik ringstttvalg : Rolf Barstad, for
mann, H arald Wik, Andor Kirkvold 

JuletTejestkomite: Knut Wikdahl, for
mann, Svend Verkland, Karl Knut
sen, Ole B lekkan, Gunnar Barstad, 
Anne-Mari H ansen, Kari Rustad, 
Edith Bjerkhaug, Odny Holberg. 

Valgkomite: Ingvald Fossum, for
mann, Irene Wikdahl, Arvid Wrer 
aas, Borge L arsen, H enry Skorstad. 

SamaTbeidsutvalget i tTefoTedlingen 
joT TTrondelag: 

Forma nn: Feder Myhre, Borge 
Larsen. - Varamenn: Varaformann 
Egil Gipling, Jorulf Risholt. 



_}rr memoriam _________ ---. 

J0rgine Fossen, f0dt 18 j3 1882, d0d 23/11 1970 

Ragnvald Stav, » 18 j6 1914, » 4/12 1970 

John Forbord, » 3 j9 1893, » 10 j12 1970 



(jrJd 
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A. Holb~k Eriksen & Co. Afs • Trondheim 


